
 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 15/8 2022 

 

Närvarande:  

Emma Willaredt, vice ordförande, Agneta Torkelskogh, Björn Tosterud, 
Peter Nilsson, Inger Carlborg Eskilsson, Anna Elf Andersson, Julia 
Conradsson, Jesper Wetterbrandt (ej rösberättigad), Eric Rydberg.  

 

§ 1 – Mötets öppnande 

Emma Willaredt hälsade alla välkomna till mötet. 

§ 2 – Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes.  

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 

Till detta valdes Björn och Peter. 

§ 4 – Föregående protokoll och justering  

§ 4.1 Hjärtstartare 
 
Inget nytt. Kolla med Evelina inför nästa möte.  
 
§ 4.2 Musikanläggning  
 
Agneta har kontaktat Skärstad bygg angående inbyggnaden av anläggningen. Hon 
väntar på svar därifrån.  
Diskussion om hur ljudet styrs vid fotbollsplanen – Agneta kollar hur det fungerar.  
 
§ 4.3 Uthyrning till skolan 
Kontrakt är klart, startar v 33. Skolan städar tisdagar – Emma kollar med Linda om 
vi kan byta städdag till torsdagar med stormtrivs så det inte blir två dagar i rad. Julia 
kollar upp faktureringen 
  
§ 4.4 Skyltar Junet och laget.se 
Avvaktar nästa möte då Bengt ej var där.  
 
§ 4.5 Ironman 
11 stycken hjälpte till i år. 600 kr/person. Inger har lagt in om att vi vill ha 
vätskestation nästa år. Då behövs 30 stycken till löparbanan 
 
§ 4.6 Telefonnummer 
Avvaktar nästa möte då Nicklas ej är på plats 
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§ 4.7 Mattcurling 
Kostar 24 375 kr inkl moms och frakt från unicurl. Inger kollar med 
utvecklingsgruppen om det går att få allt bidrag därifrån annars ev söka 
investeringsbidrag 
 
§ 4.8 Ställplatser 
Avvaktar inför nästa säsong 
 
§ 4.8 Pensionärer och kyrkan 
9/11 kl 15 är det träff på Öis med musikquiz.  
Samverkansgrupp ska träffas 8/9 kl 10 i församlingshemmet – Julia medverkar.  
 
 

§ 5 Frågor för mötet 

§ 5.1 Ansökningar om bidrag 
 

- Det tillsätts en grupp för bidragsansökningar – Julia, Björn, Nicklas och Emma. Det 
ska fyllas i fullmakt så Björn och Julia har tillgång till föreningsportalen 
tillsammans med Nicklas som redan har inlogg. Julia bjuder in Mia från kommun 
samt RF Sisu till nästa möte för att berätta vad vi kan få hjälp med och vilka bidrag 
som finns att söka. 

- 115 000 kr är insatt från Norheds för infart- Peter ansvarig för återrapport när det är 
klart 

- 30 000 kr är lovat från Lena på kommun för infarten 
- Länsstyrelsen måste återrapporteras till så vi får ut de ca 300 tkr som vi är beviljade 

-Peter tillsammans med Julia och Emma gör detta snarast. 
 
§ 5.2 Belastningsregister 

- Beslutas att varje sektionsledare sätter deadline för sin sektion när detta ska vara 
inlämnat. Man kan lämna sitt utdrag till sektionsedaren. 

- De som granskar är Peter, Linda och Inger. 
- Sektionsledaren får be Nicklas om utdrag om vilka som inte lämnat in. 
- Vi måste bli mer tuffa – har man inte lämnat in så blir man avstängd. 
- Viktigt att sektionerna uppdaterar laget.se vilka som är ledare. 
- Samtliga ledare som har barn/ungdomar tom 18 år samt styrelsen skall lämna in 1 

gång/år. 
 
§ 5.3 Utvecklingsdag 

- Utvecklingsdag den 8/10. Alla styrelsemedlemmar, ersättare samt valberedning har 
fått inbjudan. Viktigt att så många som möjligt kommer så det blir en bra dag. Vad 
vill vi med ÖIS långsiktigt gällande verksamhet, lokal och ekonomi? Därifrån sätta 
upp delmål och en åtgärdsplan. Tanken är att vi är på Bauergården. 

- Tankar kommer upp om åtgärdslistan, sponsring samt samarbetet kring u-fotboll 
och seniorfotboll 
 
§ 5.4 Halvårsmötet 22/9 kl 19 
Extraval till styrelser ex gymnastik och bordtennis. Finns även en vakant plats till 
valberedningen. Ordförande sökes. Anna fixar smörgåstårta 
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§ 6 Föreningens ekonomi 

Julia redogjorde för klubbens ekonomi fram till den sista juli.  

- Medlemsavgifter 153 000:- 
- Gym +180 000:-  
- I nuläget ligger resultatet på 262 000:-  
- Inga avskrivningar är gjorda.  

 

§ 7 Arbetsgrupper 

§ 7.1 - Administration/IT/Laget.se 
- Inget nytt 

 

§ 7.2 Anläggning 

- Städet i gymmet under sommaren ej ok. Damm ligger kvar dagen efter 
städfirman varit. Avvaktar och kollar när ordinarie kommer tillbaka. Gymmet 
fått frågan om person som ska arbetsträna 2 h/dag kan städa gymmet. Björn 
kollar med regler och om det är möjligt. Återkommer 
 
§ 7.3 Marknadsföring - sponsring  

- Inget nytt 

§ 7.4 Försäljning 

- Papper i november 
- Peter kollar upp lökar 
- Ingen NewBody eller RC ska säljas. 
- Ravelli kan man beställa hela tiden på deras hemsida. 

 

§ 8 Frågor/info från sektionerna 

Bordtennis 
- Startar upp i mitten av september. Har anmält seniorlag till serie. Ska kolla 

intresse för serielag i olika åldersgrupper.  
 
Senior- och ungdomsfotboll 

- Fotbollens dag 3/9 10-15 
Gym 

- Nya maskiner kommit.   
 
Gymnastik  

- Agneta ska skicka ut handboken som lämnas till deras ledare till alla sektioner 
så man kan göra sin egen. Där i finns bl.a. instruktioner angående ljudet i nya 
hallen. 

- Schema för hösten håller på att sättas.  
 
Innebandy 

- Stiltje just nu. Möte i veckan inför uppstart.  
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Skidor  

- Öis loppet är satt till den 2/10 
 
Orientering 

- 5 st deltagit i O-ringen. 
- GBOK gjort nya kartor kring Öis. De planerar tävling nästa år i området 

 

§ 9 Övriga frågor 

§ 9.1 Loppis 
- Fått frågan om att få anordna loppis den 17/9. Beslutar att detta är ok 

 
§ 9.2 Vatten 

- Fått från en medlem att vattnet varit missfärgat. Troligtvis har ingen fyllt på 
salt. Emma kollar med Linda om att sätta rutiner och ansvarig för detta. 
 
§ 9.3 Kommunikation till medlemmar 

- Efter möte kommer Emma och Linda sätta ihop info till medlemmar vilket ska 
innehålla följande: 

o Hyra till skola 
o Städ 
o Belastningsregister 
o Halvårsmöte 
o Ordförande saknas 

 
§ 10 Nästa styrelsemöte  

Tisdagen den13/9 kl 18.30. 

Torsdagen den 22 september halvårsmöte kl 19. 

Utvecklingsdag 8/10 – glöm ej att anmäla 

§ 11 Mötet avslutas 

Emma tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.  

 

Sekreterare:     Justerare:  

Julia Conradsson    Björn Tosterud 
 

_____________________________  _______________________________ 

        Peter Nilsson 

 

      _______________________________ 

 

 

 


